
 

     

Αθήνα, 11 Σεπτεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων  

τον Υπουργό Υγείας  

τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη (Υπόψιν του Υφυπουργού Πολιτικής 

Προστασίας)  

 

Θέμα: «Νέα θετικά κρούσματα σε γνωστό ιδιωτικό εκπαιδευτήριο» 

 

Σε συνέχεια της από 9/9/2020 ερώτησής μου (Α.Π.9394) αναφορικά με θετικό κρούσμα 

κορονοϊού σε ιδιωτικό εκπαιδευτήριο, το οποίο σύμφωνα με δημοσιογραφικές πηγές 

βρέθηκε στη Σχολή Μωραΐτη, σήμερα, ενημερωνόμαστε πως κρούσματα έχουν υπάρξει 

και στην Ελληνογερμανική Αγωγή, ενώ τα τελευταία κρούσματα έχουν βρεθεί στα 

εκπαιδευτήρια Κωστέα Γείτονα.  

 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως όποτε εκδηλώνεται κάποιο κρούσμα σε 

δημόσιο σχολείο αυτό αμέσως ανακοινώνεται στον Τύπο, 

 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

 

1. Είναι ενήμεροι για τις συγκεκριμένες καταγγελίες;  

2. Ισχύουν όσα κυκλοφορούν στα δημοσιογραφικά γραφεία αναφορικά με τα 

συγκεκριμένα εκπαιδευτήρια; 

3.  Έχουν βρεθεί θετικά κρούσματα και σε άλλα ιδιωτικά εκπαιδευτήρια της χώρας 

μας;  

4. Ποια μέτρα έχουν υιοθετηθεί σε καθεμία εκ των προαναφερθέντων περιπτώσεων;  

5. Ποια βήματα διερεύνησης της καταγγελίας και καταλογισμού ευθυνών στους 

υπευθύνους θα γίνουν; 
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6. Για ποιο λόγου απαγορεύεται η αναφορά του ονόματος των εκπαιδευτηρίων κάτι 

που δεν ισχύει για τα δημόσια; 

7. Θεωρείτε πως η υγεία των παιδιών και των εργαζομένων στα ιδιωτικά 

εκπαιδευτήρια έχει άλλη βαρύτητα από εκείνη των παιδιών και των εργαζομένων 

στα δημόσια; 

8. Αν γίνεται για λόγους προστασίας της φήμης ενός σχολείου και αποφυγής 

αρνητικών και αυθαίρετων συμπερασμάτων, δεν ισχύει το ίδιο και για τα δημόσια 

σχολεία; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




